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Twiin en DVD-exit 

Bijlage 9a 

 

 

Aanleiding 

Het programma Twiin zal aan de hand van een aantal use-cases, en zoveel mogelijk 

gebruik makend van bestaande infrastructuren, komen tot een landelijk dekkende 

infrastructuur voor de zorgcommunicatie. Tijdens de vrienden van het 

Informatieberaadreis van september 2019 is de scope van Twiin verbreed en heeft 

het programma een meer overkoepelend karakter gekregen. Twiin moet tevens 

invulling geven aan de behoefte van de programma’s Registratie aan de Bron en 

eOverdracht. 

Het programma Twiin vergt nog veel inspanning en een doorlooptijd van meerdere 

jaren. Om deze reden hebben vertegenwoordigers van het zorgveld, ZN en VWS 

gevraagd of het mogelijk is om op korte termijn winst te behalen door het versneld 

uitfaseren van de DVD-stroom. 
Het doel van dit project is: Het in 2020 realiseren van een laagdrempelige, veilige, 
voor alle zorginstellingen beschikbare voorziening voor het versturen van de 
radiologie beelden en verslagen die nu op DVD worden gebrand en uitgewisseld 
worden tussen ziekenhuizen.  

 

Toelichting 

Doel is het IB te informeren hoe we invulling geven aan de breed geuite wens om de 

DVD uitwisseling tussen ziekenhuizen uit te faseren en te vervangen voor een 

laagdrempelige oplossing in de vorm van een portaal ten behoeve van beeld en 

verslagen, en daarmee vooruit te lopen op de duurzame oplossing voor 

beeldbeschikbaarheid.  

 

Het Informatieberaad hoeft hier geen besluit over te nemen. Het gaat om kennis 

nemen van deze door veldpartijen uitgewerkte oplossing voor 

uitwisselingsproblemen in de zorg. 

 

Over DVD exit moet het het Informatieberaad in ieder geval duidelijk zijn dat de 

oplossing die hier wordt bedacht geen belemmering gaat opleveren om tot een 

duurzame oplossing voor beeldbeschikbaarheid en/of beelduitwisseling te komen. 

Het is goed nu de stand van zaken met elkaar te delen.  

 
Met de kerngroep is DVD exit ook ter informatie gedeeld. Een vraag die hier naar 

voren kwam is een hoeverre deze tijdelijke oplossing die met name gericht is op 

ziekenhuizen een duurzame oplossing niet in de weg gaat zitten. Het antwoord 

hierop is dat DVD-exit specifiek een oplossing biedt voor het verzenden van beelden 

en verslagen, maar niet voor het bredere (en meer complexe) vraagstuk van 

beeldbeschikbaarheid. Dit is dus een opstap naar de duurzame oplossing die 

middels Twiin wordt uitgewerkt.   
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